
Turun Keilailuliitto-    4.9.2012 
Åbo Bowlingförbund ry    PÖYTÄKIRJA 
 
 
Hallituksen Kokous   5/12 
 
 
Aika: ma 3.9.12 klo 18:00 
Paikka: Kupittaan Keilahalli 
Läsnä: Saarni Marko (5) puheenjohtaja 

Hilden Kai  (4) 
Hongisto Marja (5) 
Kivinen Esa  (5) 
Koskenoja Margareta (5) 
Luoto Jukka  (5) 
Toivonen Tiina (5) 

 Saarinen Kimmo (5) 
Suomalainen Seppo (5) 

 Wilen Keijo  (5) 
Kallio Juuso  (5)  sihteeri 

Poissa: Mäkelä Jari  (3) 
 
 
 

1. Esityslista 

 Puheenjohtaja toivotti läsnäolijat tervetulleiksi syyskauden ensimmäiseen 
kokoukseen. Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 

 
 

2. TKL Toimikunnat 

 Merkittiin tiedoksi Länsirannikko 13.8. 

 Merkittiin tiedoksi SaTuRa 16.8. 

 Toiminnanjohtaja kertoi Salon Keilailuliiton ja Salon Keilahallin kanssa 
käydyistä keskusteluista. 

 Hyväksyttiin KoTo 27.8. 
 
 

3. SKL 

 Seuraava SKL:n hallituksen kokous pidetään 11.9. jossa käsitellään mm. 
Paraisten Keilailuliiton perustaminen. 

 
 

4. Loimaan keilahallin liittyminen TKL:n toiminnan piiriin 

 Loimaalle perustetaan uusi 6-ratainen keilahalli, jonka avajaiset pidetään 6.9. 
Toiminnanjohtaja oli käynyt neuvottelemassa Loimaan Keilahallin pitäjän 
kanssa hallin liittymisestä TKL:n toiminnan piiriin. Päätettiin hyväksyä 
Loimaan Keilahallin liittyminen liiton toimintaan, sekä perustaa Loimaalle 
oma halliseura vastaavalla tavalla, mitä Paraisilla on ollut. 

 
 

5. Tulevat tapahtumat 

 Liikuntatoimen järjestämä vanhojen urheiluasujen pukukavalkadi järjestetään 
12.9. klo 17:30. Keilailua edustetaan 1960-luvun valmentajan asusteessa. 

 Liikuntalautakunta 90 vuotta juhla pidetään Kupittaan urheiluhallissa 14.9.  
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 Turun Weikkojen 100-vuotisjuhla pidetään 28.9. 
 
 

6. Muut asiat 

 Merkittiin tiedoksi Reijo Salmisen kirje 10.7.2012. Kirje ei johda 
jatkotoimenpiteisiin. 

 Hyväksyttiin Paraisten Keilaajat ry 3.9.2012 eroanomus TKL:n jäsenyydestä. 
Seura siirtyy Paraisille perustettavan Keilailuliiton jäsenseuraksi. 

 Seppo Suomalainen kysyi, että voiko vanhoja palloja lahjoittaa hallille. 
Toiminnanjohtaja kertoi, että vanhoja palloja voi lahjoittaa hallille, jos niiden 
kunto ensin tarkastetaan henkilökunnan kanssa. 

 Marja Hongisto kysyi kaappi- ja hyllyvuokrien maksutilanteesta. 
Toiminnanjohtaja kertoi, että kaikki paikat on kesän aikana käyty läpi. Syksyn 
aikana maksamattomista kaapeista tehdään jonkinlainen rästilista maksujen 
nopeuttamiseksi. 

 
 

7. Päättäminen 

 Seuraavat kokouksen, pidetään 1.10. klo 18:00, 6.11. klo 18:00 ja 3.12. klo 
18:00. 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:10. 
 
 
 
 

Vakuudeksi 
 
 
 
Marko Saarni    Juuso Kallio 

 
 
 
 
 
 


